

William R. Hite, Jr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី៣០ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០២១

ជូនចំពោះ មាតាបិតា ក្រុមគ្រួសារ និងសិស្សានុសិស្ស របស់ក្រសួងងប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ា៖

ក្រសួងសាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ា (PDPH) បានចេញការណែនាំថ្មីស្តីពីការបើកសាលាឡើងវិញ ដែល -- ដូចគ្នានឹង មជ្ឈមណ្ឌលត្រួតពិនិត្យ និងការពារជម្ងឺ-- ដែលផ្តល់អាទិភាពដល់ការវិលត្រឡប់មករៀនក្នុងថ្នាក់ផ្ទាល់ វិញឱ្យប្រកបដោយសុវត្ថិភាពសម្រាប់សិស្សានុសិស្សទាំងអស់ ជាមួយនឹងស្រទាប់សុវត្ថិភាពជាច្រើន។ ការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងចំពោះលោកអ្នកគឺ ធ្វើឱ្យត្រូវតាមការណែនាំនេះ ឬលើសពីនេះ ដើម្បីជួយការពារសុខភាព និងសុខុមាលភាព របស់មនុស្សគ្រប់រូប នៅពេលដែលយើងស្វាគមន៍សិស្សានុសិស្សទាំងអស់ឱ្យមករៀនក្នុងថ្នាក់ដោយផ្ទាល់វិញ ចំនួន ៥ ថ្ងៃ ក្នុងមួយសប្តាហ៍ នៅថ្ងៃអង្គារ ទី៣១ ខែសីហា។

ការរៀបរាប់ឆ្នាំសិក្សាដោយសង្ខេបនេះ [School Year At-A-Glance](#) ផ្តល់ជូននូវអ្វីៗដែលលោកអ្នកអាចប៉ាន់ស្មានបាននៅពេលសាលាបើកឡើងវិញ។ នេះគឺជាគោលសំខាន់ៗខ្លះៗ៖

- **ម៉ាស់/របាំងមុខ** - គ្រប់គ្នាត្រូវពាក់ម៉ាស់ ឬរបាំងមុខផ្សេងទៀតដែលមានការយល់ព្រម ពេលដែលនៅខាងក្នុងទោះជាពួកគេបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ឬមិនបានចាក់ក៏ដោយ។
- **ការធ្វើតេស្តជម្ងឺ ខ្វីវីដ-១៩ សម្រាប់បុគ្គលិក** - យើងនឹងបន្តការតម្រូវឱ្យធ្វើតេស្តប្រចាំសប្តាហ៍របស់យើងសម្រាប់បុគ្គលិកទាំងអស់ ហើយអាចប្រែប្រួលបានក្នុងកំឡុងពេលនៃឆ្នាំ។
- **ការធ្វើតេស្តជម្ងឺ ខ្វីវីដ-១៩ សម្រាប់សិស្សានុសិស្ស** - យើងនឹងធ្វើតេស្តនៅនឹងកន្លែងសម្រាប់សិស្សដែលមានរោគសញ្ញាដូចជាខ្វីវីដនៅពេលថ្ងៃ។ យើងក៏នឹងអនុវត្តតាមគំរូតេស្តដើម្បីឱ្យដឹងថាតើសិស្សអាចនៅរៀនក្នុងថ្នាក់បាន ឬត្រូវនៅផ្ទះ៖ អ្នកដែលនៅជិតអ្នកវិជ្ជមាននឹងត្រូវធ្វើតេស្តយ៉ាងហោចណាស់ ៣ ថ្ងៃ ក្នុងរយៈពេល ៧ ថ្ងៃដំបូង ដែលមិនមែនជាប់គ្នា បន្ទាប់ពីមានការចុះពាល់។ អ្នកដែលនៅតែអវិជ្ជមានក្នុងពេលធ្វើតេស្ត អាចនៅក្នុងសាលា ហើយមិនចាំបាច់នៅដាច់ពីគេទេ។ អ្នកដែលវិជ្ជមានត្រូវតែនៅដាច់ពីគេយ៉ាងហោចណាស់ ១០ ថ្ងៃ។
- **ការបន្តការសិក្សា** - សិស្សដែលនៅដាច់ពីគេ ឬនៅដាច់ដោយឡែកពីគេ នឹងទទួលបានការគាំទ្រក្នុងការបង្កាត់បង្រៀននៅពេលដែលនៅផ្ទះ។
- **អ្នកកីឡា** - យើងនឹងអនុវត្តតាមគំរូតេស្តដើម្បីឱ្យដឹងថាតើអាច លេង/សម្តែង បានឬអត់៖ អ្នកកីឡាដែលលេងកីឡាដែលមានហានិភ័យខ្ពស់ និងខាងសិល្បៈសម្តែង (ក្រុមតន្ត្រី និងក្រុមចម្រៀង) នឹងត្រូវធ្វើតេស្ត ១-២ ដង ក្នុងមួយសប្តាហ៍។ អ្នកកីឡា និងសិស្សខាងសិល្បៈសម្តែង ដែលបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគហើយ អាចបដិសេធមិនធ្វើតេស្តប្រចាំសប្តាហ៍ ដោយមានភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ។

- **ការនៅឆ្ងាយពីគ្នា** - ពេលដែលចម្ងាយ ៣ ហ្វីត ជាចម្ងាយដែលបានយល់ព្រម ហើយនឹងជំរុញឱ្យធ្វើតាម នៅពេលណាអាចធ្វើទៅបាន អាទិភាពពី **CDC** និង **PDPH** គឺការវិលត្រឡប់មករៀននៅសាលាវិញរបស់សិស្ស ដោយមានស្រទាប់សុវត្ថិភាពជាច្រើន។

ដូចដែលខ្ញុំបានជម្រាបជូនពីមុនរួចមកហើយ សាលានីមួយៗនឹងមានម៉ាស៊ីនសម្អាតខ្យល់ និងកន្លែងដាក់ប្រដាប់លាងដៃដែលមិនបាច់យកដៃប៉ះ និងកន្លែងដឹកទឹកដែលមិនបាច់យកដៃប៉ះ។

យើងមានក្តីរំភើប ហើយត្រៀមខ្លួនជាស្រេច ដើម្បីស្វាគមន៍សិស្សានុសិស្សទាំងអស់ត្រឡប់មករៀនផ្ទាល់នៅសាលាវិញ ដោយសុវត្ថិភាព ខ្លះជាលើកដំបូងអស់រយៈពេលជាង ១៨ ខែមកនេះ។ ការមានពួកគេត្រឡប់មករៀនវិញដោយផ្ទាល់ ហើយមានអ្នកអប់រំដែលយកចិត្តទុកដាក់នៅជុំវិញពួកគេ និងការគាំទ្រដ៏សំខាន់ គឺជាវិធីដែលល្អបំផុតដើម្បីជួយពួកគេឱ្យចាប់ផ្តើមជាសះស្បើយ លូតលាស់ និងចូលរួមឡើងវិញ ក្នុងបរិយាកាសសង្គមដែលមានសារៈសំខាន់បំផុតចំពោះការអភិវឌ្ឍន៍របស់ពួកគេ។

សិស្សានុសិស្ស និងក្រុមគ្រួសារ ដែលស្ថិតនៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលអាចអនុគ្រោះបាន ដែលចង់នៅបន្តការសិក្សាតាមបណ្តាញអេឡិចត្រូនិចតទៅទៀត អាចចុះឈ្មោះចូលរៀននៅ វិទ្យាស្ថានសិក្សាតាមបណ្តាញអេឡិចត្រូនិចរបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ (PVA)។ ជាកិច្ចសំខាន់ដែលត្រូវដឹងថា PVA ខុសគ្នាឆ្ងាយពីការសិក្សាតាមបណ្តាញអេឡិចត្រូនិចដែលសិស្សានុសិស្សបានឆ្លងកាត់បទពិសោធន៍តាំងពី ខែមិនា ឆ្នាំ២០២០ មកម្ល៉េះ។ សិស្ស PVA នឹងមិននៅតែចុះឈ្មោះក្នុង ឬទទួលបានការបង្ហាត់បង្រៀនពីគ្រូ ឬសាលា បច្ចុប្បន្នរបស់ពួកគេនោះទេ។ ពួកគេនឹងចូលរួមក្នុងការសិក្សាដោយឯករាជ្យ ១០០% តាមកាលវិភាគផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ តាមការប្រើធនធានសិក្សាដែលបានផ្តល់ឱ្យដោយគ្រូដែលគេបានចាត់តាំង។ ជំនួសការចូលរួមក្នុងសកម្មភាពកីឡាផ្ទាល់ ឬសកម្មភាពក្រៅកម្មវិធីសិក្សា នៅសាលាបច្ចុប្បន្នរបស់ពួកគេ សិស្សានុសិស្សនឹងចូលរួមក្នុងសកម្មភាពក្រៅកម្មវិធីសិក្សាដែលផ្តល់ឱ្យដោយ PVA។ មាតាបិតា/ក្រុមគ្រួសារ ដែលចាប់អារម្មណ៍លើ PVA អាចមើលគេហទំព័រ philasd.org/pva ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែម និងដើម្បីបំពេញលិខិតដាក់ពាក្យសុំចូលរៀននៅ PVA។ រយៈពេល ២ សប្តាហ៍សម្រាប់ការចុះឈ្មោះចូលរៀននៅ PVA សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២១-២០២២ គឺ ថ្ងៃច័ន្ទ ទី២ ខែសីហា ដល់ ថ្ងៃសុក្រ ទី១៣ ខែសីហា។ ខ្ញុំជំរុញឱ្យក្រុមគ្រួសារណាដែលចាប់អារម្មណ៍លើជម្រើសសិក្សាតាមបណ្តាញអេឡិចត្រូនិចនេះ ឱ្យពិចារណាព័ត៌មានទាំងអស់ដោយប្រុងប្រយ័ត្ន នៅពេលពួកគេសម្រេចនូវជម្រើសដ៏ល្អបំផុតសម្រាប់កូនរបស់ពួកគេ។

William R. Hite Jr., Ed.D.
អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ